

W ROKU 2024 WYSOKOŚĆ SKŁADKI CZŁONKOWSKIEJ WYNOSI

➤ W ODNIESIENIU DO PIELEGNIAREK
I POŁOŻNYCH ZATRUDNIONYCH NA PODSTAWIE
UMOWY O PRACĘ ALBO NA PODSTAWIE
STOSUNKU SŁUŻBOWEGO LUB NA PODSTAWIE
UMOWY ZLECENIA:

1% miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego

➤ W ODNIESIENIU DO PIELEGNIAREK
I POŁOŻNYCH WYKONUJĄCZCH ZAWÓD
W RAMACH DZIAŁALNOŚCI GOSPODARCZEJ-
INDYWIDUALNEJ LUB GRUPOWEJ PRAKTYKI
ZAWODWEJ ORAZ INNYCH CZŁONKÓW
SAMORZĄDU ZOBOWIĄZANYCH DO PŁACENIA
SKŁADEK W TYM WYKONUJĄCZCH ZAWÓD
WYŁĄCZNIE POZA TERYTORIUM
RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ, KTÓRE NIE
ZŁOŻYŁY WNIOSKU O WYKREŚLENIE
Z REJESTRU PIELEGNIAREK I POŁOŻNYCH:

58,26 zł miesięcznie

➤ W odniesieniu do osób uzyskujących
dochody jednocześnie ze źródeł
wymienionych powyżej składkę nalicza się
składkę z jednego źródła jednak z tego, w
którym jej wysokość jest najwyższa.

Skarbnik DOIPiP
Dr n. o zdr. Jolanta Kolasińska

Wysokość składki członkowskiej w odniesieniu do pielęgniarek i położnych wykonujących zawód w ramach działalności gospodarczej, indywidualnej lub grupowej praktyki zawodowej oraz innych członków Samorządu zobowiązanych do płacenia składek, w tym wykonujących zawód wyłącznie poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, które nie złożyły wniosku o wykreślenie z rejestru pielęgniarek i położnych wynosiła:

-w roku 2017: 33,03 zł miesięcznie (396,36 zł rocznie)

-w roku 2018: 35,55 zł miesięcznie (426,60 zł rocznie)

-w roku 2019: 38,03 zł miesięcznie (456,36 zł rocznie)

-w roku 2020: 40,26 zł miesięcznie (483,12 zł rocznie)

-w roku 2021: 42,42 zł miesięcznie (509,04 zł rocznie)

-w roku 2022: 46,66 zł miesięcznie (559,92 zł rocznie)

-w roku 2023: 52,24 zł miesięcznie (650,88 zł rocznie)

-w roku 2024: 58,26 zł miesięcznie (699,12 zł rocznie)

Skarbnik DOIPiP

Dr n. o zdr. Jolanta Kolasińska